
SKRAĆENI ZAPISNIK SA 12. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA OZLJA 
održane dana 25. srpnja 2023. godine s početkom u 15,30 sati 

 
SJEDNICI NAZOČNI: Bakarić Stjepan, Basar Gordana, Basar Stjepan, Blažun Matija, Čulig  
                                 Nikola, Guštin Boris, Klanfar Đovani, Latin Sabina Angelina, Marković    
                                 Josip, Marković Mirjana, Vergot Damir, Vuljanić Anđelko 
ODSUTNI:  Lipšinić Gordana 
NAZOČNI: 

• Lidija Bošnjak – gradonačelnica 

• Suzana Bakale – službenica ovlaštena za obavljanje poslova pročelnika JUO 
• Kristina Kožar Perez – voditeljica Odsjeka za proračun, financije i gospodarstvo    
• Danijel Kožar – viši stručni suradnik za pravne poslove   

• Bogdan Bošnjak – ravnatelj Gradske knjižnice i čitaonice Ivana Belostenca Ozalj  
• Stjepan Bezjak – ravnatelj Zavičajnog muzeja Ozalj  
• Zdenka Novosel – v.d. ravnatelja POU Katarina Zrinska Ozalj  

• Melita Golub – v.d. ravnatelja Dječjeg vrtića Zvončić Ozalj 
• Miroslav Cigić - direktor tvrtke Azelija Eko d.o.o.  
• Sunčica Brajković – direktorica Komunalno Ozalj d.o.o.  

• Novinari 

       
ZAPISNIČAR: Vedrana Šoštarić  
 
Početak sjednice: 15,30 sati  
 
Sjednicu Gradskog vijeća otvorio je Stjepan Basar, predsjednik Gradskog vijeća. Pozdravio 
je sve prisutne, konstatirao da je prisutno 12 vijećnika, te da sjednica može započeti.  
Predložio je slijedeći  
 
 

D N E V N I    R E D 
 

1) Aktualni sat 
2) Usvajanje zapisnika sa 11. sjednice Gradskog vijeća 
3) Zaključak o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o poslovanju Komunalnog Ozalj d.o.o. za 

2022. godinu 
4) Zaključak o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o poslovanju Azelije Eko d.o.o. za 2022. 

godinu 
5) Zaključak o prihvaćanju: 

a) Izvješća o radu i Financijskog izvješća Vatrogasne zajednice Grada Ozlja za 
2022. 

b) Plana rada i Financijskog plana Vatrogasne zajednice Grada Ozlja za 2024. 
6) Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o koeficijentima za obračun plaća 

službenika i namještenika Grada Ozlja 
7) Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o određivanju plaće i drugih prava 

gradonačelnika Grada Ozlja 
8) Zaključak o davanju suglasnosti za upis djece u Dječji vrtić Zvončić Ozalj za 

pedagošku 2023./2024. godinu 
9) Odluka o izmjenama Odluke o osnivanju vijeća za prevenciju Grada Ozlja 
10) Zaključak o prijedlogu za razrješenje mrtvozornika Vladimira Omrčena na području 

Grada Ozlja 
11) Odluka o raspisivanju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Ozlja 
12) Zaključak o primanju na znanje Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje Azeliji 

eko d.o.o. 



13) Odluka o donošenju pozitivnog mišljenja na Nacrt Strategije razvoja Većeg urbanog 
područja Karlovac za razdoblje 2021.-2027. i Nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja 
Većeg urbanog područja Karlovac za razdoblje 2021.-2027.  

 
Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predloženom Dnevnom redu.   
Rasprava: - 
Dnevni red je prihvaćen JEDNOGLASNO, 12 ZA 
Rad sjednice nastavlja se po utvrđenom dnevnom redu. 

 
Točka 1.  

AKTUALNI SAT  
 

Anđelko Vuljanić je pozdravio nazočne. Zahvalio se gradonačelnici na iscrpnom odgovoru 
na vijećničko pitanje sa prošlog Gradskog vijeća. Prokomentirao je da će ova misija jedan, 
odnosno cilj prilagodbe klimatskim uvjetima biti izazovan. Postavio je pitanje gradonačelnici 
vezano za gradska mjesta u kojima se poprilično užurbano radi, asfaltira se ovaj dio koji 
smo prošlom rebalansu izglasali. Zanima ga kakva je dinamika svega. Govorilo se o 
nekakvih 40, 50 kilometara lokalnih cesta da će se asfaltirati. Da li bude to sve po planu, 
da li ima problema na terenu i da li će se uspjeti iskoristiti sva sredstava koja smo dobili. 
Drugo pitanje je vezano na turističku zajednicu. Prokomentirao je da vidi da trenutno ovdje 
nema nikoga iz turističke zajednice, pa se nada da će dobiti odgovor vezano za Adrenalinski 
park. Zadnja informacija koju ima je da je raspisan natječaj za koncesionara. Interesira ga 
da li je to završeno, da li se javio netko na natječaj i što će biti s tim adrenalinskim parkom 
jer od kad je napravljen samo su s njim problemi i nikakvog efekta nema.   
 
Gradonačelnica je pozdravila nazočne. Predstavila je djelatnicu za privremeno obavljanje 
poslova pročelnika Suzanu Bakale. Što se tiče aktualne teme, vjerujte najaktualnije po 
mnogobrojnim pozivima, radi se o Fondu solidarnosti. Kao što je gospodin Vuljanić rekao 
na izmjenama i dopunama proračuna u travnju smo stavili u proračun iznos koji je nama 
dodijeljen temeljem vouchera. Radi se o vračanju u ispravno stanje infrastrukture u 
području prijevoza. Voucher je iznosio 3.8 milijuna eura i osim toga dobili smo i sredstava 
unazad dvije godine na ono što smo izvršili na infrastrukturi. Tu se radi negdje oko pola 
milijuna eura. Dakle sve skupa što se tiče Fonda solidarnosti i infrastrukture iz područja 
prijevoza konkretno se radi o cestama govorimo o sve skupa 4.3 milijuna eura. To je bio vrlo 
izazovan proces, a ne radi se samo o prijavi. Rok je bio 31.03. Bojali smo se da će se 
natječaj jako brzo zatvoriti, što se je i dogodilo. U dva dana smo morali sve odraditi što nije 
nimalo lako jer znate i sami koliko cesta imamo i kako zapravo to sve obići. Vodili smo se 
zahtjevima mjesnih odbora. Prijavu smo poslali 08.03., a natječaj je zatvoren 10.03. Sve je 
to bilo super. Mi smo onda to stavili u proračun i čekali Odluku koja se nažalost odužila. 
Najveći problem tada je bilo to što nije bilo izvođača jer su već bili na drugim projektima. 
Taj problem nije imao samo Grad Ozalj nego i svi ostali. Svi su očekivali da će Vlada donijeti 
Odluku, ne o produženju roka nego o preuzimanju iznosa koji neće biti iskorišten do 30. 
lipnja. 28. lipnja je Vlada na svojoj sjednici donijela Odluku o preuzimanju ugovorenih 
poslova iz državnog proračuna. Dakle tko je ugovorio, a tko nije voucher se proglasio 
ništetnim. Srećom Grad Ozalj je ipak uspio sklopiti ugovore sa tri izvođača. Jedino mi je žao 
da kad smo se prijavljivali, mi stvarno jesmo povećavali cijene, dodavali nekih 30%, 
međutim u potresu su cijene porasle. Izvođači su imali veće cijene nego što smo mi to 
očekivali tako da su na nekim dijelovima ceste morale biti smanjene. Dakle neće negdje biti 
napravljene možda tri ceste nego dvije. Moramo se držati kvadrata koje smo stavljali u 
troškovnike. Idemo na tu varijantu da to što se odradi da bude kvalitetno. Što se tiče 
dinamike ja sam zadovoljna. Temeljem Odluke Vlade sklopili smo anekse ugovora, tj. 
dodatke sa izvođačima. Rok je produžen do 31.08. Ako bude potrebno što zbog vremenskih 
prilika što zbog toga što su izvođači na nekim drugim gradilištima, naravno da ćemo to 
produžiti, ali Grad Ozalj će iskoristiti sva sredstva. Imala sam spremnu već sjednicu 
Gradskog vijeća u lipnju za dizanje kratkoročnog kredita za potrebe završetka cijele te priče, 
ali moram pohvaliti Ministarstvo mora, prometa i infrastrukture što su zadnje dane u lipnju 



brzo reagirali. Za Grad Ozalj ovo znači jako puno, radi se o 40 kilometara ceste. Ovo je 
ogromno rasterećenje za naše proračune u budućnosti, pogotovo stavke održavanje cesta 
koji je nama veliki teret. Imamo još mještana koji u današnje doba imaju makadam do 
svojih kuća. To su Bratovanci i Vuksani. Moramo im omogućiti da imaju asfalt. Neke stvari 
će sada ostati nerealizirane. Naravno da će onda Grad Ozalj to riješiti svojim sredstvima, a 
što je građanima bitno više nećemo teretiti ili tražiti bilo kakvo sufinanciranje. Radovi idu 
dobrom dinamikom, uskoro će se u Ozlju malo povećati. Malo strpljenja tražimo od 
građana. Teško je ljudima objasniti zašto nešto ide, a nešto ne. Ovo je odličan dobitak za 
Grad Ozalj. Napravit ćemo prioritete u mjesnim odborima. Najprije naselja koja nemaju 
asfalt, a onda neki dijelovi gdje su jako loše prometnice ali to će biti manji teret za naš 
proračun. 
Vezano za pitanje adrenalinskog parka, s obzirom da sam predsjednica Turističke zajednice 
područja Kupa, temeljem sporazuma sa ostalim načelnicima, a i gospođa Mirjana Marković 
je u vijeću pa zna o čemu se radi, sproveden je natječaj. Jedna tvrtka se javila, potpisan je 
ugovor. Tražila sam tehničku ispravnost parka koja mora svakako biti zadovoljena. Po 
najnovijim saznanjima park bi se koristio po najavama. Ima dosta upita, odredit će se 
određeni dani za posjetu parku.  

 
Nikola Čulig je pozdravio nazočne. Ima pitanje tj. zamolbu da nadležne službe Grada Ozlja 
pošalju službeni dopis prema Županijskoj upravi za ceste za sanaciju klizišta na cesti 90,33 
- ulaz u Vrhovac. Klizište je na rubu upotrebe. Ako već nije u planu u dogledno vrijeme 
realizirati to klizište neka se barem hitno postave znakovi za stanje kolnika u tom dijelu. 
Žalosno da dvije manifestacije u Vrhovcu (Stare seoske igre i Trail utrka) nisu bile dovoljne 
Gradu da izvrši pritisak na županijske ceste, pogotovo Trail utrka gdje su bili natjecatelji iz 
gotovo svih županija Hrvatske. Loš dojam ostavljamo kako se brinemo o cestama prema 
Vrhovcu. Htio bi da se pismenim putem obavijeste vijećnici kada je poslan službeni zahtjev 
Grada sa sanaciju tog klizišta. 

 
Gradonačelnica je kazala da je temeljem poziva upućenih Županijskoj upravi za ceste 
dobila informaciju da je odavno već izdan nalog koncesionaru koji održava županijske ceste, 
međutim iz opravdanog razloga što su koncesionari na izvođenju radova na brojnim 
županijskim cestama i brojnim drugim projektima na Fondu solidarnosti to se još uvijek 
nije stiglo. Uputit ćemo dopis i izvijestiti Vas pismeno.   
 
Đovani Klanfar je pozdravio nazočne. Uputio je pitanje gradonačelnici vezano za teren 
između Pokupja i Zorkovca na Kupi. Razgovarao sam sa ljudima. Jučer sam bio zadnji put 
na tom terenu gdje mi je rečeno da nitko nije poduzeo ništa od zadnje poplave. Radi se o 
rijeci Kupi. Svi kanali uz ceste od Šljunčare prema Kupi su totalno zarasli. Tko je za to 
odgovoran ja ne znam, da li je to Vodoprivreda ili Županijska uprava za ceste. Što se vi na 
sastanku sa njima zaključili, odnosno da li je bio uopće kakav sastanak jer ljudi su žalosni 

da nitko o njima ne vodi brigu. Tamo se samo slika radi poplava, dođe se u gumenim 
čizmama, smiješi se kamerama, a kada bi trebalo nešto raditi i dočekati poplave spreman 
ne poduzima se ništa. Radi se o nekoliko centimetara vode koja kada uđe u kuću je vrlo 
ključna jer propadaju parketi. Da li bi se potapanjem rovova uz cestu i kanala koja vode do 
polja koja su prepuna dabrova i brana i stabala koja su 30 godina stara dobilo tih desetak 
ključnih centimetara. Za svaki se centimetar treba boriti, jer možda spasimo dvije kuće 
radovima koji su i inače neophodni. Te radove treba napraviti sada jer se samo budale bore 
protiv poplava kad je poplava. Treba raditi na preventivi. Zanima me što ste kao Grad 
poduzeli po tom pitanju, da li da se pozovu nadležne institucije ili već nekoga. Da se u ovom 
vremenu kada treba nešto raditi radi, a ne kad dođe poplava. Vezano na preventivu 
postavio bi pitanje i za Afrička svinjsku kugu. Što ste poduzeli, da li ste imali sastanke sa 
lovačkim društvima, kada ste pozvali veterinarsku stanicu. Kakve ste predradnje poduzeli 
kad dođe ovdje budemo spremni. Za to pitanje ću Vas moliti pismeni odgovor jer to je moja 
struka, pa ne bi htio slušati neke paušalne odgovore. Drugo pitanje je uputio predsjedniku 
Gradskog vijeća vezano za sport. U Ozlju imamo u sklopu Gradskog vijeća Odbor za sport, a  



imamo i sportsku zajednicu. Zanimljivo je da se nadolazeće sportske igre koje su navodno 
za dvadesetak, tridesetak dana organiziraju bez znanje ta dva subjekta. Odbor za sport o 
tome uopće nije razgovarao, a sportska zajednica o tome nema pojma. Sve konce izgleda 
vuče gradonačelnica koja o sportu budimo iskreni ne zna puno. I to ni nije njen nivo 
uostalom bavila se u životu sportom ili nikad. Kadrovira o ozaljskom sportu i nismo o tome 
uopće obaviješteni. Imamo tu predsjednika Odbora za sport koji isto nije postavio pitanje 
što ćemo sa sportskim igrama itd. Zanima me gospodine predsjedniče Gradskog vijeća da li 
ćemo napokon jedanput dosegnuti ovdje nivo o sportu a i o drugim stvarima da o tome vode 
brigu oni koji se u to razumiju. Pohvalio bi gospodina Cigića kojeg sam zadnji put kritizirao 
da je napokon pokošena livada blizu moje kuće.  
 
Gradonačelnica je kazala da što se tiče poplava se nismo samo slikali. Vjerujem da je to 
išlo mene u gumenim čizmama kad sam bila sa vatrogascima dosta sati na terenu. Nije to 
bilo samo slikanje. Smatrala sam da treba biti tamo, a nisam samo bila tamo u gumenim 

čizmama, nego i kad je poplava prošla zajedno sa predsjednicima nadležnih mjesnih 
odbora. Obišli smo teren, ako nisu mogli oni osigurali su nam osobe iz svojeg mjesnog 
odbora koji su zajedno s nama, ne sjećam se točno datuma ali tada je bila još gospođa 
Biljana Želježnjak, bio je gospodin Vladimir Žakula i gospodin Ribar vezano za civilnu 
zaštitu i još jedna osoba i moji djelatnici. Obišli smo sve kanale za koje mislimo da su 
problem i sve smo to stavili u dopis Hrvatskim vodama već tada. Znam konkretno za neke 
kanale da su nam Hrvatske vode poslale i mi smo uputili sve to na predsjednike mjesnih 
odbora suglasnosti, izjave vlasnika. Da bi Hrvatske vode čistile neke kanale moraju doći na 
nečije zemljište. Zapelo je već na prvom kanalu, kod dostavljanja izjave iz jednog mjesnog 
odbora. Nismo stali samo na toj poplavi. Mi znamo da to trebamo i poslali smo u Hrvatske 
vode i redovito s njima komuniciramo, ne samo za to nego konkretno i za mjeru 8. Ta mjera 
je dobrim dijelom predviđena na našem području, da postoji inicijativa, ne zidovima i 
nasipima, dakle cijelo vrijeme se požuruje i isto tako se i radi u suradnji sa predsjednicima 
mjesnih odbora. Predsjednici mjesnih odbora su jako dobro u sve upućeni. To su vama 
postavili pitanje sigurno neki drugi mještani koji nisu upoznati s tim da Grad kontinuirano 
radi na tome. Nismo Hrvatskim vodama zaputili zahtjev samo za te kanale, nego i za druge. 
Zapelo je to da i sami svjedočite da su Hrvatske vode morale rješavati neke druge stvari, a 
to je hrpa naplavina za koje inače nisu imali problema s tim. Molili su nas za strpljenje i da 
će to sve odraditi. Nažalost to više ne možemo ni pratiti koliko poplava ima vrlo često i 
ogromnih količina padalina. Molili su nas, evo nismo imali sada više samo u Ozlju gdje je 
bila prilika zapravo završiti sve kad su radovi na hidrocentrali. Pojavile su se naplavine i u 
Trgu što prije nije bio slučaj i u Zorkovcu na Kupi. Hrvatske vode jesu počele dio tu kod 
gospodarske zone prošle godine, odradili su dio kanala, a stali su jer su se morali prebaciti 
na neke druge važnije stvari. Sad su se morali prebacili u područje Cuzljeva na potezu 
prema Kamanju s obzirom da smo kontinuirano dobivali dopise od mjesnog odbora Obrež 
Vivodinski s obzirom na rad mini hidrocentrale. Tražen je ponovno dolazak inspekcije iako 

se prošle godine i ja zajedno sa županicom i svim mogućim inspekcijama obišla teren. Ove 
godine, sad nedavno je ponovno zatraženo nekoliko puta. Grad je slao i požurnice i izišli su 
na teren. Nakon toga Hrvatske vode moraju sve očistiti od suhih stabala tako da su dobili 
još jedan dodatni posao. Radi se na tome, ali nažalost moramo imati još malo strpljenja 
zbog izvanrednih okolnosti vezano za klimatske promjene koje se događaju kako je i 
gospodin Vuljanić rekao. Grad sve poduzima što pismenim što usmenim putem.  

 
Đovani Klanfar je kazao da je jedan dan slučajno sam išao prema Goršćakima. Uz cestu 
prema Goršćakima, ne znam da li to spada u županijske ceste,  jedan cijeli dan je bio bager 
mali koji su čistili rub ceste. Postavio sam si pitanje zašto ti ljudi rade tamo, a ne u 
Levkušju jer su zarašćeni kanali uz cestu. Upravo govorimo o tim dobitnim centimetrima 
koji bi možda nekome pomogli, ali radi se gore na suhom, troše se resursi, a dolje se ne 
čiste kanali koji su zarašćeni od trave. Rekla mi je gospođa u prvoj kući u Levkušju da ti 
kanali nisu čišćeni gotovo nikad. Muče ju zaobalne i oborinske vode. To sve bi se dalo 
riješiti kada bi očistili ti kanali uz cestu. 

 



Lidija Bošnjak je pojasnila da su bageri koji su viđeni od Cesta Karlovac. Radi se cesti koja 
je jedna od ovih vezanih na Fond solidarnosti. Cesta kroz Levkušje je županijska uprava za 
ceste. Njihovu cestu održava tvrtka Mrežar. Niti ima veze sa Cestama Karlovac niti sa 
Hrvatskim vodama i naravno da ih pritišćemo. Na dnevnoj bazi smo s njima u kontaktu. 
Ovo sve je upravo zbog ovih rokova za koje su nas molili izvođači da budemo strpljivi jer 
smo svi svjesni da to treba odraditi i zato možda neke stvari stoje. Ovo u Goršćakima je 
jedna od cesta koja se radi u sklopu Fonda solidarnosti. Što se tiče poplave i Levkušja, 
cesta je tada bila odsječena tamo i u još nekim naseljima. Ulazak vode u kuću u Levkušju, 
ono što je bio nebranjivo Hrvatske vode su utvrdile da se radi o jednoj kući. To vam je 
zadnja kuća kad idete prema Zorkovcu na Kupi. Sve ostale kuće, srećom, nije im ušla voda 
u stambene objekte nego u garažne prostore ili podrume. Ono gdje je ušla voda, radi se o 
državnoj cesti i nekoliko kuća koje su si napravile podrumske stanove. Hrvatske vode su 
nudile tim vlasnicima da će osmisliti rješenje, ali su vlasnici to tada odbili. To je bilo nakon 
svih onih poplava. Takva jedna kuća je i u Trgu.  
 
Đovani Klanfar je kazao da je ponuđena box barijera što se ta kuća nije složila, jer to ne bi 
ništa pomoglo s obzirom na zaobalne i oborinske vode. 
 
Lidija Bošnjak navodi da nije ulazila u diskusiju jer se ovdje radi o struci. Inženjeri 
Hrvatskih voda su valjda stručni i ponudili su box barijere za tu kuću. Išli smo od kuće do 
kuće, naselje po naselje. Bili su obaviješteni predsjednici mjesnih obora. Ostalo je bilo 
neobranjivo jer su napravljeni podrumi. Ostali nisu imali problema osim u Gornjem 
Pokupju. U komunikaciji smo sa Hrvatskim vodama i čekamo da se oni malo rasterete. 
Nisam samo jednom obišla taj teren. I gospođa Gordana Basar koja je sada tu zna i 
komunicirala je sa mnom kao i gospođa Jasmina Krapac Vida kao i mnogi drugi. Imamo 
sreću što imamo dobre vatrogasce i koji su to sve odradili bez pomoći drugih i svaka im 
čast, skidam kapu.  
 
Stjepan Basar je kazao da što se tiče sportskih događanja ove godine nismo čuli ništa 
negativno. Vidim da je organizator Ozaljskih sportskih igara Grad Ozalj i Sportsko društvo 
Munjara koje organizira sportski dio. Molio bi da što se tiče Ozaljskih sportskih igara bude 
uključeno više društava, da se to digne na malo viši nivo. Nadam se da će biti stupanj bolje 
nego prošle godine. Ne znam ja detalje tko sad to sve zna. Ne vidim tu ništa previše 
negativnog, iduće godine će možda biti nešto masovnije, ali u svakom slučaju pozitivno je 
da se organiziraju. Ljudi se druže i sportski su aktivni.  
 
Đovani Klanfar je odgovorio da sve to stoji i da pohvale na to što se Ozaljske sportske igre 
uopće održavaju. Smeta me način na koji se kadrovira koji nije dobar. Lani smo više pričali 
o negativnim stvarima nego o onom pozitivnom. Te negativne stvari su jedna dvanaestetina 
stvari, a ostalo je bilo dobro. Igre rade obično oni koji to ne znaju raditi pa uloženi trud ne 
može dobiti elementarno znanje o sportu. Zašto se izbjegavaju ljudi koji to znaju raditi. 

 
Stjepan Basar je rekao da ne bi rekao da se izbjegavaju. Dajmo sada priliku novim ljudima 
koji će se sada uključiti u to. Možda se druge godine još popravimo. U svakom slučaju ja 
vidim pomak u pozitivnom smjeru. 
  
Lidija Bošnjak je objasnila da smo Ozaljske sportske igre smo uspjeli prije dvije godine 
vratiti i drago mi je da je to tako. Interes naših mjesnih odbora je jako velik. Ove godine 
smo to prepustili Sportskom društvu Munjara koje je u međuvremeno osnovano. Drago mi 
je da je. Mislim da su se iskazali na organizaciji prvomajskog nogometnog turnira koji je 
zapravo vrlo sličan, barem nogometni dio kako će to biti. Mislim da su organizirali i teniski 
turnir. Bila sam prisutna na oba. Radi se o rekreativnom sportu. Nije istina da Zajednica 
športskih udruga ništa ne zna. Ja sam bila osobno na sastanku gdje smo spomenuli i taj 
dio za Ozaljske sportske igre. Na rebalansu proračuna prošli puta postoji pozicija Ozaljske 
sportske igre. Sportski dio radi Sportsko društvo Munjara. Vjerujem da će to dobro odraditi 
jer smo na vrijeme krenuli sa svime. Plakati su vani. Uvijek će biti raznoraznih primjedbi. 



15 ekipa je prijavljeno. Sportovi će biti isti koji su i bili. Mislim da nemam nikakve veze s 
kadroviranjem. Nisam sklopila s nikim ugovor o dijelu da bi se organizirale Ozaljske 
sportske igre, kao što je to bilo nekad u prošlosti. Ne slažem se s tim da se nisam bavila 
sportom i da ne znam ništa o njemu. Mislim da će to super organizirati. U sportski dio se 
ne miješamo. Grad će im sigurno pomoći. Savjet mladih je prije dvije godine prvi predložio 
povratak Ozaljskih sportskih igra. Ono što su odradili je bilo super. To su odrađivali 
volonterski uz našu pomoć. Šteta je da se umanjuje vrijednost Ozaljski sportskih zbog 
spleta okolnosti jedne discipline. To treba shvatiti kao druženje naših mjesnih odbora. To je 
odlična stvar za Ozalj. Možda budemo imali iduće godine još neki novi sport. 

 
Mirjana Marković je kazala da ima dva pitanja. Jedno je vezano za direktoricu komunalnog 
poduzeća. Vidjeli smo da je raspisan natječaj za direktora pa bi Vas molila informaciju radi 
čega se pristupilo toj odluci, tko se javio i kako će se to dalje realizirati. Drugo pitanje ne 
znam kome da postavim, vjerovatno v.d. pročelnici u vezi sukoba interesa i anketa koje smo 

dobili za popuniti između ova dva Gradska vijeća. Zanima me kakva je situacija. Da li svi 
zadovoljavaju za pozitivnu ocjenu. 
 
Suzana Bakale je pojasnila da je to bila obveza koju je jedinica lokalne samouprave bila 
dužna proslijediti nadležnom tijelu. Mi nismo primijetili neke sukobe interesa. Tu je bilo 
isključivo provjeravanja udjela u vlasništvima. Mi sada nemamo nikakvih saznanja te 
ukoliko budu neka saznanja od nadležnih službi kroz vrijeme ćemo o tome svakako 
obavijestiti.   
 
Gradonačelnica je nadodala da smo dužni smo to objaviti na web stranici po zakonu o 
sprečavanju sukoba interesa, dakle redovna zakonska procedura. Ukoliko sklapate bilo 
kakav poslovni odnos sa Gradom morate dostaviti, tj. samo sve prijaviti. 

 
Sunčica Brajković je pojasnila da je zamišljeno da bude v.d. direktorica do pripajanja, 
međutim u tom periodu iz osobnih razloga sam procijenila da ne želim više obnašati 
dužnost. Obavila sam razgovor sa članovima društva, oni su to prihvatili i iz toga razloga je 
raspisan natječaj. Natječaj je trajao do jučer. Obavještavam Vas da nije pristigla niti jedna 
molba.  

 
Sabina Angelina Latin je kazala da ima pitanje se tiče budućnosti. Tiče se zakona o 
izmjenama Zakona o lokalnom porezu što nam predstoji. Nemam baš vremena pratiti sve te 
izmjene i saborsku proceduru rasprave. Zakonom bi se povećala autonomija jedinica 
lokalne samouprave kada govorimo o prirezu i porezu za kuće za odmor. Dakle bit će 
drugačiji sistem oporezivanja. Zanima me koliko sam shvatila da trebamo donijeti do 15.12. 
neku odluku koja bi išla u primjenu od 01.01.2024. godine. Sad smo u nekoj sredini trećeg 
kvartala, zanima me što se u Gradu točno oko toga radi. Gradonačelnica mi je pričala o 

nekom predavanju koje ste imali. Hoćemo li raditi neke projekcije, kako će se ta odluka 
donijeti. Nadovezala bi se na gospodina Klanfara koji stalno spominje odbore. Imali smo dva 
puta pitanje na koje treba pismeno odgovoriti vezano uz pojavu Afričke svinjske kuge. To je 
isto tako pitanje i za Odbor za poljoprivredu. Zašto se Odbori ne sastaju. Ne znam da li je to 
pravo pitanje za gradonačelnicu, mislim da je to pitanje za nas koji smo nekakvi članovi, za 
ljude koji te odbore vode. Odboru za gospodarstvo bi ova tema trebala biti od itekakvog 
interesa koji sam sada spomenula zbog poreza lokalne samouprave, a ove godine se nije niti 
jednom sastao. Po mom mišljenju odbor bi trebao biti inicijator sastanka. Mi bi trebali sjesti 
za stol i mi bi trebali biti podrška gradskoj vlasti, no mi to ne činimo. Ajmo se malo 
pokrenuti, ajmo biti mi ti koji smo pozitiva u ovoj priči.  

 
Kristina Kožar Perez je odgovorila da su u najavi izmjene Zakona koji se tiče lokalnih 
poreza i promjene poreza na dohodak gdje bi svaka jedinica lokalne samouprave svojom 
odlukom utvrđivala visinu poreza na dohodak na način da bi se zapravo ukinuo prirez. Isto 
tako bi se mogla odrediti i veća stopa poreza na kuće za odmor. Mi smo upravo danas dobili 
od Udruge gradova projekciju prihoda od poreza prema nekim elementima koji nisu nama 



dostupni, a dostupni su Poreznoj upravi. Napravit ćemo analizu koje bi trebala biti gotova 
do uputa za izradu proračuna. Zakonski je to 15. kolovoza gdje bi do tada Ministarstvo 
financija trebalo i nama dati konkretne upute s obzirom da Zakon još nije donesen. Radimo 
na tome i svakako ćemo Vas obavijestiti.  
 
Gradonačelnica je kazala da svakako slaže za odbore. Članovi odbora moraju dati 
inicijativu predsjedniku odbora, da ne bude to samo kad se sazivaju sjednice vijeća. Mi 
obavljamo samo službeno što moramo. Eto i gospodin Klanfar može pokazati inicijativu 
prema predsjedniku odbora.  
 
Damir Vergot je kazao da se obraća u ime stanovnika područja od Kupe do Svete Gere. 
Znam da nas ima malo, ali ne smijemo zaboraviti da to područje zauzima čak 43% površine 
općine Ozalj i da njegovi stanovnici imaju pravo na normalni standard kao i ostatak općine. 
Pitao bi gradonačelnicu da li se može zauzeti kod naših institucija za rješavanje sljedećih 
naših puteva. Više puta ste spominjali Županijske ceste pa bi se i ja malo na njih osvrnuo, 
osobito na ovaj dio koji sam spomenuo od Kupe do Svete Gere. Održavanje ceste je loše, 
granje visi na cestu, smeta kod prolaska svim većim kombijima, kamionima, a pogotovo 
autobusu. Kad zovemo za kakav izlet većina nam odgovara da dođemo u Kamanje jer ćemo 
si ogrebsti autobus. Nažalost to je realnost gore. Ima djelovanje gdje je dobro, to je 
uglavnom tamo gdje je išao WRC. To je prije dvije, tri godine nešto čišćeno, ali gdje nije išao 
tu je katastrofa. Biljku kad odrežeš ona u roku pet godina naraste metar i pol i praktički je 
na pola ceste. Kad padne kiša to sve visi dolje i to je stvarno veliki problem. Nakon svakog 
nevremena granje i drva vise danima na cestu i uz cestu. To je prijetnja sigurnosti prometu 
jer grane moraš zaobilaziti. Ceste se ne obilazi, tj. obilazi ih vozilo za obilazak ceste, ja ga 
vidim gore možda dva puta na mjesec. Prođe i ne uradi ništa. Jednom sam ga zaustavio da 
ga pitam što radi i odgovorio mi je da on ima 50 kila mrzlog asfalta da te rupice pokrpa. 
Pitao sam ga da li si je zapisao sve što treba i rekao je da je on rekao sve nadležnima. Rupe 
na kolniku, posebice na dionici kod mosta i sav most u Kamanju prema Vivodini, to je 
nekakav jedan kilometar su toliko velike da ih jedva sa autom zaobiđeš. Mještani u dvije 
rupe sipaju šljunak da se uopće može proći. Ja znam, i gradonačelnica zna, već sam više 
puta i slao slike i slao filmove kako to jezivo izgleda. Odgovori su strpi se, bit će, bit će, ali 
bojim se da od toga ništa. Ja tuda idem svaki dan barem pet puta, meni je jako stalo za to, 
a i cijeli Žumberak ide tuda. Voda uz bankinu, danas sam mijenjao jednu gumu na mjestu 
na kojoj su već četiri gume prerezane. Fali komad asfalta, rupa je. Za četiri gume znam da 
su na tom mjestu posječene, ta rupa je stara tri godine. WRC tu stavi čunj i oni voze oko 
čunja. Ne idu preko te rupe. Nevjerovatno. Ja sam bio kad je ovaj naš koncesionar zvao 
Županijske ceste i obećali su mu, to je bilo prije jedno mjesec i pol da će to riješiti, no do 
danas to nije riješeno. Ja Vam to moram reći jer više ne znam kome reći i što napraviti. To 
je Županijska cesta prvog ranga, nije to cestica za u šumu. Pijesak uz cestu za koji isto 
gradonačelnica zna, žalio sam se više puta jer problem za motoriste i problem za sve. U 
zavoju gdje se manje vozi, ostane lišća. Kad dođete gore ima mjesta gdje trava raste po 
asfaltu. Da na Županijskoj cesti raste trava, pa kakvo je to održavanje. Čisti nemar što se 
tiče održavanja cesta, a ne investicija. Sve što sam govorio to je ono redovno održavanje koje 
bi trebalo svaki dan funkcionirati. Kad padne drvo brzo se zove vatrogasce, ne zove se 
Županijske ceste. Mi ćemo valjda morati i malčer kupiti i kositi travu uz cestu kako se to 
kosi, nije to nama ništa novo, ali nažalost vatrogasci postoje samo za to. Mi svi plaćamo 
cestarinu i želimo da se vozimo po sigurnoj cesti. Kad smo policiji prijavili oni se ljute zašto 
mi to prijavljujemo, a na vratima im piše sigurnost i povjerenje. Drugi dio pitanja je HEP. 
Učestali problemi sa opskrbom struje što je isto tako jednim dijelom rezultat neodržavanja 
vodova. Žice obrasle. Imam slike koje sam bivšoj gradonačelnici slikao. Grane promjera 
kisele vode rastu kroz žice. Neki su rekli da je to nemoguće, ali one rastu, slikao sam, znači 
imam dokaz za to. Stupovi vise, neki su toliko stari i truli u grmlju da ih ljudi podupiru sa 
kolcima da ne padnu. U nekim naseljima, i to sam isto slikao, dan danas naravno HEP nije 
popravio, žica drži onu šalicu što treba biti u stupu, ona je na šalici i stupa se uopće ne 
dira. Znači žica je jedan stup preskočila. Sve to mogu pokazati na terenu. Zbog toga su česti 
prekidi struje, ne samo kad ne nevrijeme nego i u normalnim uvjetima. Sad kada je bilo 35 



na dvije sekunde nestane struje. Radi učestalih prekida i ponovnog uključivanje struje 
kvari se informatička oprema i uređaji. Nažalost ove godine imam dosta velikih troškova jer 
ja osobno imam toga svega i ne znam više kako sa svime time izići na kraj. Ljudi koji se na 
tom prostoru bave gospodarskom djelatnošću i naravno proizvodnjom imaju otežano 
poslovanje. Još ću reći osobno, da me srce boli da 300 metara dalje u Sloveniji svijetli i ne 
sjećam se da je nekad Krmačina i Drašiči, Metlika da i ne govorim da je bio u mraku, a 
samo jedan brijeg nas dijeli. Istu klimu imamo, isto nevrijeme imamo, i tamo tuča pada, i 
tamo se drveće ruši. Kod njih svijetli, a mi smo u mraku. Zato s ovog mjesta pozivam sve 
koji mogu pomoći da se ovi problemi barem smanje i da možemo normalno živjeti. Na kraju 
bi pohvalio gradonačelnicu i njezin tim na trudu koji ulaže u asfaltiranje puteva. Znam da 
joj nije lako, kontaktiramo dosta tako da se nadam da će izdržati sve to. Ja bi već odavno 
pobjegao.   
 
Lidija Bošnjak je odgovorila da su ona i gospodin Vergot u kontaktu na dnevnoj bazi u vezi 
ovih tema. Šalje mi slike i videe. Imali smo na tu temu niz sastanaka sa nadležnima. 
Pokušavamo sa HEP-om Ozalj barem onda kad su popravci ili nešto da se na vrijeme 
obavijesti mještane. Tako većinom rade, ali evo dogodio se propust prošli vikend, gospodin 
Marković je imao problem tj. njegova firma jer nam nisu Jaškovo najavili. Isto tako jedno 
vrijeme je bilo i za Vivodinu i druga područja. Ono što mene uvjeravaju u HEP-u Ozalj, a što 
je vama problem, da nemaju kapacitet. Nemaju materijala i nemaju dovoljno ljudi. 
Trenutačno se pokušava riješiti problem gornjeg kraja koji je gospodin Vergot naveo 
presijecanjem. Jako dugo se nije vršilo presijecanje i čim bude nevrijeme, a ne treba biti ni 
to, mala rosa, mala kišica oni taj čas odmah ostanu bez struje. I donji krajevi isto ostanu 
bez struje, ali se to samo događa uslijed nevremena. Mogu si samo zamisliti kako je 
ljudima, pogotovo zbog uređaja, jer znam da se pokvare ako ti nekoliko puta dnevno 
nestane struje. Vinari me uvjeravaju da bi morao grad predvidjeti potpore za sufinanciranje 
agregata s obzirom na to da će im to najviše trebati. Mi stvarno pritišćemo i ŽUC i HEP što 
se tiče redovnog održavanja, ali i što se tiče nekih drugih stvari, konkretno mislim na 
Jaškovo. Odavno smo ja i gospodin Basar imali sastanak u Karlovcu u HEP-u i obećana 
nam je stupna trafostanica, no još do danas nije postavljena jer nemaju ljudi. To je problem 
jer imaju ogroman teren koji bi trebalo presijecati i redovno održavati. Sjećate se i što je lani 
bilo 30.09. kad je navečer nestalo struje cijelo područje, ne samo u Ozlju, nego i Krašić i 
Žumberak skroz do Ribnika. Taj bi se problem riješio kad bi konkretno u naselju Zorkovac 
se mreža pojačala na 20 kw, ne bi više bili toliko u opasnosti. To isto je obećano da će biti 
jako brzo kako bi se riješio problem nestanka struje. Tada je centar Ozlja bio od 9 do pola 
noći bez struje, a ostala naselja koja nisu u blizini Karlovca do pola 3 u noći koliko se 
sjećam. Jednostavno uz sve naše dopise, požurnice i sastanke problem je kapacitet. Što se 
tiče ŽUC-a i ophodnje, to smo pritiskali i sa županijske razine, dok tko ne iziđe to ne mogu 
raditi vatrogasci, slažem se. Zna se tko je zadužen za održavanje Županijskih cesta i tražili 
smo hitan izlazak. Srećom pa se je moglo prolaziti, nije da je bilo deblo, jer da je naravno da 
bi ga trebalo ukloniti. Mi ćemo i dalje nastojat organizirati hitno sastanak vezano za 
novonastale situacije koje su se pokazale sad kroz nevrijeme. Vidjet ćemo što ćemo sve sada 
stići presijecanjem što se tiče Vivodine, ali nije to samo Vivodina nego i Vrbanska Draga, 
Svetičko Hrašće i neka druga područja. Vjerujte da ja mnogo puta imam osjećaj da sam 
nemoćna oko tih nekih situacija koliko pritiskamo i vidimo da pomaka nema. Nadam se da 
ćemo ipak izvršiti pritisak da ipak rasteretimo, jer vidim kako je biti bez struje pol sata, a 
kamoli kad bi nekoliko puta dnevno se to događalo. Što se tiče ŽUC-a i predsjedniku 
upravnog vijeća ŽUC-a sam prenijela i usmeno i pismeno da stvarno vide što će biti sa 
održavanjem Županijskih cesta.  
 
 
 
 
 
 
 



Točka 2.  
USVAJANJE ZAPISNIKA SA 11. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA 

 
Predlagatelj: Predsjednik Gradskog vijeća  
Rasprava: - 
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 12 ZA 
Zaključak: Usvaja se zapisnik sa 11. sjednice Gradskog vijeća  

 
Točka 3. 

ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU GODIŠNJEG IZVJEŠĆA O POSLOVANJU 
KOMUNALNOG OZALJ D.O.O. ZA 2022. GODINU   

 
Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Sunčica Brajković, direktorica Komunalnog Ozalj d.o.o. 
Sunčica Brajković je pojasnila točku dnevnog reda. 
Što se tiče poslovanja Komunalnog Ozalj d.o.o. za 2022. godinu, poslovna godina je 
završena pozitivno. Bruto dobit bila je 12.299,00, a neto dobit 3.723,00 kune. Prihodi su 
bili 6.432.061,00 kuna, rashodi 6.419.662,00 kune. Bavimo se kao što znate 
vodoopskrbom, odvodnjom i pročišćavanjem. To je naša osnovna djelatnost kojom je jedino 
možemo baviti. Od ukupnih prihoda 88,87% bilo je na vodoopskrbi, na odvodnju i 
pročišćavanjem otpada 11,13%. Prošle godine smo kroz tri mjeseca imali veliki skok porasta 
troška struje koji nam je bio najveći udar, ali i tekuća održavanja u obliku sanacije kvarova. 
Izvještaje smo objavili na našim internetski stranicama, dostavljeni su isto tako i gradu. 
Izvještaji su verificirani od strane revizorske kuće, prihvaćeni su i istinito i fer prikazani. To 
je to ukratko što se tiče poslovanja.  
Rasprava:  
Sabina Angelina Latin kazala je da je u materijalima pročitala jednu rečenicu da na 
odvodnju nisu priključeni svi koji imaju mogućnost za priključenje. Zanima me koliki je 
broj ili postupak kućanstava koji nisu priključeni na odvodnju i da li se zna razlog zbog 
kojeg nisu priključeni. S mog stajališta netko jedva čeka da se priključi. 
 
Sunčica Brajković je kazala da u ovom trenu nema odgovor na to pitanje. Morala bi točno 
vidjeti po područjima gdje su napravljeni ti kolektori. Radi se o novo napravljenim 
kolektorima Soldatići, Lukšići i nastavak ulice Vlatka Mačeka. S jedne strane to je nekakvo 
poboljšanje nekih općih, osnovnih uvjeta. Vjerujem da će i to sjesti malo drugačije i da će se 
počet razmišljat što će dalje biti. 
 
Mirjana Marković je kazala da bi se nadovezala na pitanje kolegice Sabine. Zašto se nije 
uključilo sudionice jer zakonski rok je trideset dana od puštanja objekta u funkciju. O tome 
smo pričali prije godinu dana. Netko snosi odgovornost, zašto to nije učinjeno. Sada ide 
nova faza priključka lijeve obale Kupe. I što ćemo sada graditi pa ću reći, ja hoću, ja neću.   
To možda ni nije pitanje za vas nego gradske službe.  
 
Sunčica Brajković je kazala da bi trebalo malo za to angažirati komunalnog redara. 
 
Mirjana Marković je kazala da ona i smatra da je Grad odgovoran za to i da treba izdati 
rješenje za priključak u roku od trideset dana od mogućnosti za priključivanje.  
 
Gradonačelnica je kazala da kad se završe kolektori da onda Grad šalje rješenja. Moram 
samo provjeriti sa Odsjekom za urbanizam i komunalne poslove.  
 
Sunčica Brajković je kazala da su to veliki troškovi amortizacije i svega. Doći će to sve na 
svoje. To je dugoročna investicija koja je sigurno dobrodošla. U ovoj početnoj fazi je sada 
tako.  
 
 



Usvajanje: JEDNOGLASNO, 12 ZA 
Zaključak: Donosi se zaključak o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o poslovanju   
                 Komunalnog Ozalj d.o.o. za 2022. godinu   
 

Točka 4. 
ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU GODIŠNJEG IZVJEŠĆA O POSLOVANJU AZELIJE 

EKO D.O.O. ZA 2022. GODINU 
 

Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Miroslav Cigić, direktor Azelije Eko d.o.o. 
Miroslav Cigić je pojasnio točku dnevnog reda. 
U 2022. godini Društvo Azelija eko d.o.o je ostvarilo ukupan prihod od 7.813.876,43 kune, 
a ukupan rashod 7.804.141,49 kune. Ukupni rezultat poslovanja za 2022. godinu je dobit 
u iznosu od 9.711,54 kune. 
Ukupni prihodi u 2022. godini u odnosu na 2021. godinu veći su za 24,85% dok su ukupni 
rashodi veći za 22,35%. 
Od važnijih stvari koje su se događale prošle godine radili smo ukope, formirali izložbeni 
prostor sa kompletnom pogrebnom opremom i nabavili pogrebno vozilo. Investicije u groblja 
u 2022. godini bile su stepenice na gradskom groblju u Ozlju. Vrijednost radova bila je 
125.000,00 kuna što je financirano od strane grada Ozlja. Započeli smo izgradnju 
potpornog zida, ograde i rasvjete na mjesnom groblju Svetice. Vrijednost radova je 
930.000,00 kuna što je financirano od strane grada Ozlja. Dio radova je napravljen u 2022. 
godini, a ostatak je završen početkom 2023. godine.  
Rasprava:  
Mirjana Marković je kazala da ima jedno pitanje vezano za rekonstrukciju javne rasvjete 
Grdun, Tomašnica, Jaškovo i dio Hrašća. Molila bi da mi se pojasni koji je to dio Hrašća.  
 
Gradonačelnica je kazala da se radi samo uz glavnu cestu. To je onaj dio koji svijetli cijelu 
noć.  
 
Mirjana Marković je upitala da zar tamo nisu trebale biti postavljene štedljive žarulje.  
 
Gradonačelnica je kazala da je u Hrašću još samo ostalo par komada za riješiti.  
 
Mirjana Marković je kazala da nije primijetila da je nešto drugačije, da izgledaju iste forme. 
Primijetila je da nema rasvjete od pumpe do vrtića (Trg braće Radić). To je već nekoliko 
dana tako.  
 
Miroslav Cigić je kazao da je uslijed nevremena izgorjelo nešto u stanici, ali su dečki bili na 
terenu i zamijenili sve i mislim da to sad svijetli. Jučer nije svijetlio Vrškovac, Vivodina, 
Dvorišće Vivodinsko. Rasvjeta prema osnovnoj školi je riješena. Danas je došla prijava da 
nisu svijetlili Fratrovci, ali poslan je nalog da se sve to riješi. Zapisat ću si da ispred banke 
ne svijetli pa ćemo sve provjeriti.     
 
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 12 ZA 

Zaključak: Donosi se zaključak o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o poslovanju   
               Azelije Eko d.o.o. za 2022. godinu 

 
 
 
 
 
 

 
 
 



Točka 5. 
ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU: a) IZVJEŠĆA O RADU I FINANCIJSKOG IZVJEŠĆA 

VATROGASNE ZAJEDNICE GRADA OZLJA ZA 2022. 
b) PLANA RADA I FINANCIJSKOG PLANA VATROGASNE ZAJEDNICE  

GRADA OZLJA ZA 2024. 
 

Predlagatelj: Gradonačelnica   
Izvjestitelj: Damir Vergot, predsjednik Vatrogasne zajednice Grada Ozlja 
Damir Vegot je pojasnio točku dnevnog reda. 
Sa 01.01.2023. godine Vatrogasna zajednica Grada Ozlja broji 793 člana, od toga 135 
operativaca. Lani smo imali 131 intervenciju tj. 94 intervencija više nego 2021. godine. Sva 
izvješća je već Skupština prihvatila i čula. Prošle godine smo imali i nadzornog inspektora 
koji nije u našem radu zamijetio nikakve nepravilnosti. Što se tiče financijskog izvješća 
imali smo dosta novaca od prošle godine pa smo neke stvari pokrili sa tim. Ove godine će 
biti normalno financiranje Grada prema Vatrogasnoj zajednici. Po Odluci gradonačelnice od 
prošle godine uredno smo plaćali naknade za sudionike na intervencijama u iznosu od 
44,00 kune neto. Bilo je jako puno intervencija na koje je utrošen 1.831 sat, te je na njima 
sudjelovalo sveukupno 90 vatrogasaca. Tu je bila i intervencija osiguranja manifestacije 
Štrudlafest, WRC, Quattro river Rally. Vatrogasna zajednica Grada Ozlja se je i na poziv 
županijskog zapovjednika odazvala i na dislokacije izvan našeg terena. Zanimljiv podatak je 
da smo prošle godine samo za intervencije dali nekih 110.000,00 kuna za sate plus nekih 
40.000,00 kuna. Nadamo se da više neće biti takvih ekstremnih godina. Zakon je dopustio 
da se te intervencije plaćaju, to je malo udar na naš proračun, ali preživjet ćemo. Evo to je u 
kratkim crtama sve. Za sva pitanja stojim na raspolaganju. 
Rasprava:  
Mirjana Marković je kazala da bi se nadovezala na kolegu Klanfara i WRC i Quattro river 
Rally. 2022. godine smo već počeli isplaćivati ljudima naknade. 2022. godine nismo ništa 
od toga naplatili, a ni 2023. Pretpostavljam da nije ništa naplaćeno. Nismo imali od toga 
ništa osim časti da smo organizator na toj manifestaciji. Morali bi ipak razmisliti. 
Dozvoljavam da je Štrudlafest nešto vrijedno za našu lokalnu zajednicu. Ubuduće od bilo 
kakvih takvih manifestacija trebalo bi doista sjesti i na vrijeme dogovoriti strategiju povrata 
barem dijela sredstava. Ljudi su potpuno u pravu. Zašto bi bilo badavo ako se mogu 
naplatiti. Ja ih podržavam i svaka čast svakom vatrogascu na svemu što rade.    
Vidjela sam da je za motornu pilu tečaj završio jedan operativac. 
 
Damir Vergot je odgovorio da je to statistički. Podaci se izvlače iz aplikacije Vatronet. Svaki 
DVD ima svog operatera koji te podatke tamo unosi. To kod nas još uvijek nije baš ažurno 
pa su zbog toga takvi podaci. Osposobljavanja idu dalje jer moramo se educirati. Što se tiče 
prvog pitanja za sate i 110.000,00 kuna to se odnosi samo na područje Grada Ozlja. Kad 
vas vatrogasni zapovjednik primjerice šalje u Barilović, to plaća Općina Barilović. Sad su 
dečki išli u Ribnik i to će vjerovatno platiti Općina Ribnik ili županija. Kad se ide na more 
na dislokaciju to podmiruje Hrvatska vatrogasna zajednica. Onaj koji nas šalje taj plaća.   
Za WRC plaća županija, ona je partner. Dobijemo plaćeno i gorivo i sate. To ne ide ništa na 
teret Grada Ozlja. 
 
Gradonačelnica je pojasnila da je uvjet da bi naši vatrogasci dobili te novce bio da Grad 
Ozalj mora donijeti Odluku o visini naknade. Mi smo prihvatili prijedlog vatrogasnog 
zapovjednika Karlovačke županije da to bude 44,00 kune neto. Tu vatrogasci dobivaju za 
sve. 

  
Usvajanje: JEDNOSGLASNO, 12 ZA 
Zaključak: Donosi se zaključak o prihvaćanju:  

       a) Izvješća o radu i Financijskog izvješća Vatrogasne zajednice Grada Ozlja za 2022. 

JEDNOSGLASNO, 12 ZA .  

       b) Plana rada i Financijskog plana Vatrogasne zajednice Grada Ozlja za 2024. 

JEDNOSGLASNO, 12 ZA 



Točka 6. 
ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O KOEFICIJENTIMA ZA 

OBRAČUN PLAĆA SLUŽBENIKA I NAMJEŠTENIKA GRADA OZLJA 
 

Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Suzana Bakale, službenica ovlaštena za obavljanje poslova pročelnika   
Suzana Bakale pojasnila je točku dnevnog reda.  
Člankom 8. Zakona o plaćama u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi (NN 28/10, 
10/23) propisano je da koeficijente za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim 
odjelima i službama jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave određuje odlukom 
predstavničko tijelo jedinice lokalne i područne (regionalne)samouprave, na prijedlog 
gradonačelnika. Koeficijenti za obračun plaće službenika i namještenika određuju se 
unutar raspona koeficijenata od 1,00 do 6,00. Člankom 11. propisano je da plaća 
pročelnika upravnog odjela ili službe, bez uvećanja za radni staž, ne smije se odrediti u 
iznosu većem od umnoška osnovice i koeficijenta za obračun plaće župana, gradonačelnika 
ili općinskog načelnika koji svoju dužnost obnaša profesionalno u istoj jedinici lokalne i 
područne (regionalne) samouprave. 
Gradonačelnica Grada Ozlja je dana 4. srpnja 2023. godine na prijedlog službenice 
ovlaštene za privremeno obavljanje poslova pročelnika JUO Grada Ozlja donijela Pravilnik o 
izmjenama i dopunama Pravilnika o unutarnjem redu Jedinstvenog upravnog odjela Grada 
Ozlja, kojim je isti usklađen s odredbama Uredbe o klasifikaciji radnih mjesta u lokalnoj i 
područnoj (regionalnoj) samoupravi („Narodne novine“ broj 74/10 i 125/14).  
Budući da su u Pravilniku o unutarnjem redu nazivi radnih mjesta usklađeni s nazivima 
radnih mjesta s Popisa radnih mjesta koji je sastavni dio Uredbe, bilo je potrebno i važeću 
Odluku o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Grada Ozlja („Službeni 
glasnik“ Grada Ozlja broj 8/18, 6/20) uskladiti s Uredbom. U odnosu na postojeću Odluku, 
predloženom izmjenom Odluke, osim što se uvode koeficijenti za radna mjesta viši stručni 
suradnik – komunalni redar – poljoprivredni redar i viši stručni suradnik za projekte i 
komunalne poslove (2,60)  te koeficijent za radno mjesto viši referent za komunalne poslove 
(2,20), zbog zadržavanja kvalitetnih kadrova i privlačenja novih u gradsku upravu, ali i radi 
povećanja troškova života u RH uvećavaju se koeficijenti i za ostala radna mjesta. 
Slijedom navedenog, Odluku o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 
Grada Ozlja („Službeni glasnik“ Grada Ozlja broj 8/18, 6/20) potrebno je uskladiti sa 
donesenim Pravilnikom o unutarnjem redu Jedinstvenog upravnog odjela Grada Ozlja te se 
predlaže usvajanje Odluke kao u prijedlogu. 
Rasprava:  
Stjepan Basar je pitao koliko prosječno to znači povećanje plaće u neto iznosu.  
 
Suzana Bakale je odgovorila da to iznosi otprilike 100,00 eura u neto iznosu, a ukupno 
povećanje od 13%, što na nivou godine iznosi oko 30.000,00 eura godišnje. 

 
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 12 ZA  

    Zaključak: Donosi se Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o koeficijentima za     
                     obračun plaća službenika i namještenika Grada Ozlja 

 
 

TOČKA 7. 
ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O ODREĐIVANJU PLAĆE I 

DRUGIH PRAVA GRADONAČELNIKA GRADA OZLJA 
 

Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Suzana Bakale, službenica ovlaštena za obavljanje poslova pročelnika 
Suzana Bakale pojasnila je točku dnevnog reda.  
Temeljem članka 35. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi („Narodne 
novine“ br. 33/01, 60/01, 129/05, 109/07, 125/08, 36/09, 150/11, 144/12, 19/13, 
137/15, 123/17, 98/19, 144/20) propisane su ovlasti predstavničkog tijela te između 



ostalog predstavničko tijelo jedinice lokalne samouprave donosi odluke i druge opće akte 
kojima uređuje pitanja iz samoupravnog djelokruga jedinice lokalne samouprave te obavlja i 
druge poslove koji su zakonom i drugim propisom stavljeni u djelokrug predstavničkog 
tijela.  
Člankom 90. a) stavak 1. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi propisano 
je da općinski načelnik, gradonačelnik, župan i njihovi zamjenici dužnost obavljaju 
profesionalno te za vrijeme profesionalnog obavljanja dužnosti ostvaruju pravo na plaću kao 
i druga prava iz rada. Člankom 2. Zakona o plaćama u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) 
samoupravi (NN 28/10, 10/23) propisano je da plaću župana, gradonačelnika i općinskih 
načelnika i njihovih zamjenika čini umnožak koeficijenta i osnovice za obračun plaće, 
uvećan za 0,5% za svaku navršenu godinu radnog staža, ukupno najviše za 20%. 
Članak 3. navedenog Zakona  propisuje da osnovicu i koeficijente za obračun plaće župana, 
gradonačelnika i općinskih načelnika i njihovih zamjenika određuje odlukom predstavničko 
tijelo jedinice lokalne i područne (regionalne) samouprave u kojoj obnašaju dužnost, na 
prijedlog župana, gradonačelnika, odnosno općinskog načelnika. Člankom 4. propisano je 
da plaće župana, gradonačelnika i općinskih načelnika, bez uvećanja za radni staž, ne 
smiju se odrediti u iznosima većim od umnoška koeficijenta 4,55 i osnovice za izračun plaće 
državnih dužnosnika, prema propisima kojima se uređuju obveze i prava državnih 
dužnosnika (za jedinice lokalne samouprave koje imaju od 3.001 do 10.000 stanovnika).  
S obzirom da se Gradskom vijeću predlaže Odluka o izmjeni Odluke o izmjenama i 
dopunama Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika Grada 
Ozlja, kojom se predviđa povećanje koeficijenata službenika i namještenika, a člankom 11. 
propisano je da se plaća pročelnika upravnog odjela ili službe, bez uvećanja za radni staž, 
ne smije odrediti u iznosu većem od umnoška osnovice i koeficijenta za obračun plaće 
gradonačelnika koji svoju dužnost obnaša profesionalno u istoj jedinici lokalne i područne 
(regionalne) samouprave, predloženom Odlukom predviđa se povećanje koeficijenta plaće 
dužnosnika na 4,55.  
Rasprava: -  
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 12 ZA  
Zaključak: Donosi se Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o određivanju plaće i  
                 drugih prava gradonačelnika Grada Ozlja 
                 

Točka 8. 
ZAKLJUČAK O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA UPIS DJECE U DJEČJI VRTIĆ 

ZVONČIĆ OZALJ ZA PEDAGOŠKU 2023./2024. GODINU 
 
Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Melita Golub, ravnateljica Dječjeg vrtića Zvončić Ozalj 
Melita Golub pojasnila je točku dnevnog reda. 
Po javnoj objavi Poziva za upis djece u redoviti desetosatni program Dječjeg vrtića Zvončić 

Ozalj za pedagošku 2023./2024. godinu i predaje upisne dokumentacije od 11. svibnja do 
19. svibnja 2023. godine, Povjerenstvo za upis djece u Dječji vrtić Zvončić Ozalj je na svojoj 
sjednici održanoj dana 07. lipnja 2023. godine pregledalo i bodovalo 56 pristiglih zahtjeva.  
54 zahtjeva su pristigla putem via platforme e-upisa te 2 ispunjavanjem utvrđenih obrazaca 
Vrtića. Od navedenih 56 zahtjeva, dvoje djece je već upisano u redoviti program i dvoje 
djece ne ispunjava uvjete jer nisu sa upisnog područja. Od zahtjeva za djecu sa 
prebivalištem na području Grada Ozlja pristiglo je ukupno 8 zahtjeva za vrtićki redoviti 
program te 44 zahtjeva za jaslički redoviti program. Od navedenih 52 zahtjeva, 24 ne 
ispunjava uvjete za upis u redoviti program Dječjeg vrtića Zvončić Ozalj prema člancima 3., 
4. i 8. Pravilnika o upisima i kriterijima upisa djece u Dječji vrtić Zvončić Ozalj. 
Prema procjeni povjerenstva za upis u redovite programe Dječjeg vrtića Zvončić Ozalj za 
2023./2024. pedagošku godinu ima 43 slobodnih upisnih mjesta za 2023./2024. 
pedagošku godinu i to 8 vrtićkih i 35 jasličkih mjesta, odnosno u 2023./2024. pedagoškoj 
godini ukupno 215 upisane djece.    
Rasprava:  
Mirjana Marković je pitala kolki je ukupni kapacitet dječjeg vrtića i jaslica. 



 
Melita Golub je kazala da je kapacitet prema državnom pedagoškom standardu 158 djece. 
 
Mirjana Marković je kazala da sada mi imamo prazni hod, a dvoje djece koja nisu sa našeg 
područja smo odbili ili sam ja nešto krivo isčitala. 
 
Melita Golub je kazala da mi imamo 215 upisane djece, što znači 57 djece više nego što 
državni pedagoški standard odobrava. 
 
Mirjana Marković je upitala zašto smo mi onda nadograđivali Dječji vrtić. 
 
Melita Golub je kazala da ćemo zato još graditi. 
 
Gradonačelnica je kazala da nema vrtića u Republici Hrvatskoj koji poštiva državni 
pedagoški standard, toga smo svi svjesni, inače bi polovica djece u Hrvatskoj bila bez vrtića. 
To je jedna stvar, a druga je ta da nikada nisu sva djeca prisutna, zato smo danas tražili 
ravnateljicu da nam dostavi stvarno stanje djece po skupinama od 01.09. prošle godine do 
sada. Nikada vam nisu sva djeca u vrtiću, pogotovo tamo gdje je najveći teret, a to su vam 
jaslice. Po vrtićima i u Karlovcu je i još veći pritisak. Mi smo toga svjesni. Znam da je 
odgojiteljicama teško raditi u tim uvjetima, ali upravo zato smo i njima počevši od mjeseca 
svibnja povećali plaću. Mišljenja sam da ne smijemo odbijati djecu.  
 
Mirjana Marković je upitala što je s ovo dvoje djece koja nisu s našeg područja. 
 
Melita Golub je odgovorila da dok god ima naše djece na čekanju mi nemamo mogućnost 
za upis. 
 
Stjepan Basar je pitao koliki je ukupni broj djece bilo prijavljeno zajedno sa to dvoje djece 
koja nisu na našem području. 
 
Melita Golub je odgovorila da je bilo ukupno 227 prijava. 
 
Gradonačelnica je napomenula da ukoliko bilo koje dijete ima odbijenicu iz našeg vrtića, 
da Grad još uvijek ima na snazi Odluku za financiramo 1.137,00 kuna (150,90 eura) 
mjesečno u bilo kojem drugom vrtiću. 
 
Stjepan Basar je savjetovao da se vozi evidencija stvarne prisutnosti djece na mjesečnoj 
bazi po tim kategorijama djece koja su bila u vrtiću, da imamo taj pregled. Na bazi toga bi 
neke stvari mogli korigirati.  
 

Gradonačelnica je kazala da vjeruje da će ravnateljica to sve razmotriti. Znači ovo su vam 
djeca koja će navršiti do 31.12.2023. godinu dana.  
 
Melita Golub je kazala da vrtić već sada ima naznake da će se troje djece ispisati, ali 
imamo i dva zahtjeva za dvoje nove djece koja su se doselila u Ozalj iz Kine. Mi se stalno 
vrtimo oko kapaciteta 215 djece. 
 
Stjepan Basar je upitao zašto onda nismo ostavili odluku u kojoj navodimo 225 djece kao 
što je bilo prije.  
 
Melita Golub odgovara da ipak koliko toliko moramo poštivati državni pedagoški standard. 
 
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 12 ZA   
Zaključak: Donosi se zaključak o davanju suglasnosti za upis djece u Dječji   

                 vrtić Zvončić Ozalj za pedagošku 2023./2024. godinu  
     



Točka 9. 
ODLUKA O IZMJENAMA ODLUKE O OSNIVANJU VIJEĆA  

ZA PREVENCIJU GRADA OZLJA 
 

Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Suzana Bakale, službenica ovlaštena za obavljanje poslova pročelnika 
Suzana Bakale pojasnila je točku dnevnog reda. 
Gradsko vijeća Grada Ozlja donijelo je Odluku o osnivanju Vijeća za prevenciju Grada Ozlja 
dana 5. lipnja 2018. godine u svrhu koordinacije aktivnosti svih društvenih subjekata na 
postizanju što većeg stupnja sigurnosti, zaštite ljudi i imovine te kvalitete življenja na 
području Grada Ozlja. 
Obzirom da je nakon Odluke o izmjenama o osnivanju Vijeća za prevenciju Grada Ozlja od 
26. travnja 2023. godine, imenovan novi načelnik Policijske postaje Ozalj,  Tomislav Sudac, 
v.d. ravnateljice Dječjeg vrtića Zvončić Ozalj, Melita Golub je imenovana ravnateljicom te je 
Tamara Podvorac imenovana novom predsjednicom Društva naša djeca Ozalj, bilo je 
potrebno izmijeniti članove Vijeća za prevenciju Grada Ozlja. 
Slijedom navedenog, predlaže se Gradskom vijeću Grada Ozlja usvajanje Odluke kao u 
prijedlogu.   
Rasprava: - 
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 12 ZA 

Zaključak: Donosi se Odluka o izmjenama Odluke o osnivanju vijeća za prevenciju   

                   Grada Ozlja  
 

Točka 10. 
ZAKLJUČAK O PRIJEDLOGU ZA RAZRJEŠENJE MRTVOZORNIKA VLADIMIRA 

OMRČENA NA PODRUČJU GRADA OZLJA 
 

Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Suzana Bakale, službenica ovlaštena za obavljanje poslova pročelnika 
Suzana Bakale pojasnila je točku dnevnog reda. 
Gradsko vijeće Grada Ozlja donijelo je na 25. sjednici održanoj 28. lipnja 2016. godine 
Zaključak o prijedlogu za imenovanje ovlaštenih mrtvozornika za područje Grada Ozlja. 
Gospodin Vladimir Omrčen, med.teh., uputio je dopis 19.6.2023.godine sa zamolbom za 
razrješenje dužnosti mrtvozornika za područje Grada Ozlja. 
Temeljem čl. 11. Zakona o zdravstvenoj zaštiti Jedinice područne (regionalne) samouprave 
organiziraju rad mrtvozorničke službe, stoga se Zaključak o prijedlogu za razrješenje 
dužnosti mrtvozornika Vladimira Omrčena, med. teh., V. Nazora 5, na području Grada 
Ozlja i upućuje Karlovačkoj županiji na postupanje.  
Predlaže se Gradskom vijeću donošenje Zaključka o prijedlogu za razrješenje mrtvozornika 
Vladimira Omrčena, med. teh. na području Grada Ozlja.    
Rasprava: - 
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 12 ZA    

Zaključak: Donosi se zaključak o prijedlogu za razrješenje mrtvozornika   
                 Vladimira Omrčena na području Grada Ozlja 

 
Točka 11. 

ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG NATJEČAJA ZA ZAKUP 
POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE NA 

PODRUČJU GRADA OZLJA 
 

Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Danijel Kožar, viši stručni suradnik za pravne poslove 
Danijel Kožar objasnio je točku dnevnog reda. 
Na temelju usvojenog Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu 
Republike Hrvatske za Grad Ozalj, na koji je suglasnost dalo Ministarstvo poljoprivrede, 
upućen je javni poziv za iskazivanje interesa za zakup državnog poljoprivrednog zemljišta, te 



su po istome, zainteresirani poljoprivrednici i vlasnici OPG-ova, kao i ostale fizičke i pravne 
osobe koje se bave ili namjeravaju baviti poljoprivrednom proizvodnjom, iskazali interes za 
zakup zemljišta u k.o. Sekulići, Trg, Ferenci, Jaškovo i Podbrežje, pobliže označenog u 
tablicama 2. i 3. (na rok od 15, odnosno 15/25 godina).  
Početna zakupnina za navedeno zemljište utvrđena je na osnovu Uredbe o načinu izračuna 
početne zakupnine poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH te naknade za korištenje voda 
radi obavljanja djelatnosti akvakulture (N.N. br. 89/18).   
Budući da je Ministarstvo poljoprivrede dana 17. travnja 2023. godine. dalo prethodnu 
suglasnost na prijedlog odluke  o raspisivanju natječaja za zakup državnog poljoprivrednog 
zemljišta,  a shodno obvezi  jedinica lokalne samouprave o raspisivanju natječaja za zakup, 
predlaže se Gradskom vijeću donošenje Odluke, kao i usvajanju teksta natječaja koji je 
sastavni dio iste. 
Rasprava: - 
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 12 ZA  
Zaključak: Donosi se Odluka o raspisivanju javnog natječaja za zakup   

                   poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području  
                   Grada Ozlja  

 
Točka 12. 

ZAKLJUČAK O PRIMANJU NA ZNANJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA 
ZADUŽIVANJE AZELIJI EKO D.O.O. 

 
Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Suzana Bakale, službenica ovlaštena za obavljanje poslova pročelnika  
Na temelju Zahtjeva za izdavanje suglasnosti za dugoročno zaduživanje Azelije Eko d.o.o., 
od 01.06.2023. godine, radi nabave komunalnog vozila sa nadogradnjom za skupljanje 
otpada zapremine 16m3 putem financijskog leasinga, nakon provedenog postupka javne 
nabave te objavljene Odluke o odabiru u sustavu EOJN 31.05.2023. Gradonačelnica Grada 
Ozlja, dana 07.06.2023. godine, donosi Odluku o davanju suglasnosti za zaduživanje Azeliji 
Eko d.o.o., KLASA: 350-03/23-01/01, URBROJ: 2133/05-02-23-02.  
Dana 05.06.2023. godine Skupština Azelije Eko d.o.o., na svojoj 5. sjednici, jednoglasno 
prihvaća predloženo dugoročno zaduživanje Društva. 
Odsjek za proračun financije i gospodarstvo, Ministarstvu financija, sukladno odredbi 
članka 128. Zakona o proračunu (Narodne novine 144/21), dostavio je dana 07.06.2023. 
godine Odluku o davanju suglasnosti za zaduživanje Azeliji Eko d.o.o., te dana 15.06.2023. 
godine Ugovor o financijskom leasingu s nepromjenjivom kamatnom stopom br. 1089/23 sa 
BKS-leasing Croatia d.o.o.   
Rasprava: - 
Zaključak: Prima se na znanje Odluka o davanju suglasnosti za zaduživanje Azelije   
                 Eko d.o.o. 

 
Točka 13. 

ODLUKA O DONOŠENJU POZITIVNOG MIŠLJENJA NA NACRT STRATEGIJE 
RAZVOJA VEĆEG URBANOG PODRUČJA KARLOVAC ZA RAZDOBLJE 2021.-

2027. I NACRT AKCIJSKOG PLANA STRATEGIJE RAZVOJA VEĆEG URBANOG 
PODRUČJA KARLOVAC ZA RAZDOBLJE 2021.-2027. 

 
Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Suzana Bakale, službenica ovlaštena za obavljanje poslova pročelnika.  
Suzana Bakale pojasnila je točku dnevnog reda. 
Zakon o regionalnom razvoju Republike Hrvatske (NN 147/14, 123/17, 118/18) propisuje 
da je nositelj izrade strategije razvoja urbanog područja (u daljnjem tekstu: SRUP) grad koji 
je središte urbanog područja. SRUP se donosi u skladu s načelom partnerstva i suradnje 
nakon prethodno pribavljenog mišljenja Partnerskog vijeća za urbano područje. SRUP 
donosi predstavničko tijelo koje je nositelj njezine izrade, uz prethodno pribavljeno mišljenje 
svih jedinica lokalne samouprave s tog urbanog područja.  



Smjernice za uspostavu urbanih područja i izradu strategija razvoja urbanih područja, 
verzija 2.0. iz srpnja 2021. (u daljnjem tekstu: Smjernice), propisuju da je SRUP akt 
strateškog planiranja u okviru politike regionalnog razvoja koji služi kao multi-sektorski 
strateški okvir kojim se planira razvoj urbanoga područja kao cjeline unutar jasno 
definiranog vremenskog razdoblja, odnosno predstavlja preduvjet za korištenje ITU 
mehanizma za sedmogodišnje razdoblje u skladu s višegodišnjim financijskim okvirom 
kohezijske politike Europske unije. Cilj izrade SRUP-a je definiranje zajedničkih smjerova 
razvoja urbanoga područja, predlaganje zajedničkih pravaca djelovanja, olakšavanje 
provedbe zajedničkih projekata – drugim riječima razvoj „zajedničke strateške vizije“ koja 
nadilazi administrativne granice i stvara sinergije koje koriste urbanom području u cjelini. 
Također se propisuje da se uspješan rezultat procesa izrade SRUP-a osigurava kroz aktivno 
sudjelovanje u partnerskim konzultacijama koje uključuju predstavnike svih jedinica 
lokalne i područne (regionalne) samouprave kao i predstavnike svih relevantnih dionika 
razvoja urbanoga područja tijekom cijelog postupka strateškog planiranja. 
Sukladno Zakonu o regionalnom razvoju RH i Smjernicama (verzija 2.0), Veće urbano 
područje Karlovac je za programsko razdoblje 2021.-2027. uspostavljeno Odlukom 
Gradskog vijeća Grada Karlovca 15. prosinca 2021. godine, uz prethodno pribavljene 
odluke o ulasku u urbano područje od strane gradova i općina iz obuhvata urbanog 
područja – Duge Rese, Ozlja, Slunja, Krnjaka, Cetingrada i Rakovice. 
Smjernice, također, propisuju da je potrebno uspostaviti institucionalni okvir za izradu i 
provedbu SRUP-a, koji se sastoji od sklapanja Sporazuma o suradnji na izradi i provedbi 
SRUP-a, uspostave Partnerskog vijeća za urbano područje i uspostave Koordinacijskog 
vijeća za urbano područje. Također, Sporazum o suradnji tijekom izrade i provedbe 
Strategije razvoja Većeg urbanog područja Karlovac za razdoblje 2021.-2027. potpisan je 
29. prosinca 2021. godine između gradonačelnika gradova i načelnika općina iz obuhvata 
urbanog područja – gradovi Karlovac, Duga Resa, Ozalj, Slunj i općine Krnjak, Cetingrad i 
Rakovica. Koordinacijsko vijeće za urbano područje, čiji su članovi gradonačelnici i 
načelnici JLS iz obuhvata urbanog područja, uspostavljeno je 30. prosinca 2021., a 
Partnersko vijeće za urbano područje, čiji su članovi dionici iz javnog, privatnog i civilnog 
sektora iz svih JLS iz obuhvata, uspostavljeno je 10. veljače 2022. godine. Od dana 
uspostave ovih vijeća, odrađeno je 6 sjednica i provedena 3 pisana postupka odlučivanja 
Koordinacijskog vijeća, te 3 sjednice i 1 pisani postupak odlučivanja Partnerskog vijeća za 
urbano područje Karlovac, na kojima su članovi aktivno sudjelovali u kreiranju predmetne 
Strategije. Također, tijekom postupka izrade SRUP-a, 27. i 29. travnja 2022., održano je 5 
fokus grupa na kojima su sudjelovali i dali svoj doprinos predstavnici javnog, privatnog i 
civilnog sektora svih gradova i općina iz obuhvata urbanog područja, a teme fokus grupa su 
bile: 1) zeleni razvoj i infrastruktura, 2) prirodna baština i turizam, 3) razvoj društva, 
kulture i lokalne zajednice, 4) odgoj i obrazovanje, te 5) gospodarski razvoj i digitalizacija. 
Osim uspostave institucionalnog okvira za izradu i provedbu SRUP-a, provedeno je i 
prethodno vrednovanje SRUP-a te zatraženo mišljenje o potrebi provedbe postupka 
strateške procjene utjecaja na okoliš za SRUP te postupka glavne ocjene prihvatljivosti za 
ekološku mrežu. Postupak prethodnog vrednovanja se provodio u svim fazama izrade 
SRUP-a. Sažetak postupka prethodnog vrednovanja dostavljen je Gradu Karlovcu u veljači 
ove godine, a Završno izvješće u ožujku ove godine. Također, od Upravnog odjela za 
graditeljstvo i okoliš Karlovačke županije, u veljači ove godine je Grad Karlovac dobio 
mišljenje da nije potrebno provoditi postupak strateške procjene utjecaja na okoliš za 
SRUP. Postupak javnog savjetovanja SRUP-a proveo je Grad Karlovac – Služba za provedbu 
ITU mehanizma u razdoblju 22. travnja do 22. svibnja 2023. putem web stranice Grada 
Karlovca, te su svi gradovi i općine od strane ove Službe dobili obavijest o početku provedbe 
ovog postupka. 
Smjernice, nadalje, propisuju da Nacrt SRUP-a priprema grad središte urbanoga područja 
te ga podnosi na mišljenje Koordinacijskom vijeću. Koordinacijsko vijeće mišljenje o 
konačnom nacrtu SRUP-a donosi natpolovičnom većinom glasova svih članova, nakon čega 
nacrt upućuje svim JLS-ovima iz obuhvata, a radi davanja mišljenja njihovih 
predstavničkih tijela, kao i na mišljenje Partnerskom vijeću za urbano područje. Nakon 
pribavljenih mišljenja, Koordinacijsko vijeće upućuje konačni nacrt SRUP-a gradu središtu 



urbanoga područja, radi donošenja SRUP-a od strane njegovog predstavničkog tijela. 
Koordinacijsko vijeće za urbano područje Karlovac je donijelo pozitivno mišljenje na Nacrt 
Strategije razvoja Većeg urbanog područja Karlovac za razdoblje 2021.-2027. i na Nacrt 
Akcijskog plana SRUP-a za 2021.-2027. u 3. pisanom postupku odlučivanja 12. travnja 
2023., a istoga dana je i Partnersko vijeće za urbano područje donijelo pozitivna mišljenja 
na ove dokumente u 1. pisanom postupku odlučivanja. 
   
Rasprava:  
Gradonačelnica je kazala da svi članovi moraju dati pozitivno mišljenje (Gradska i 
Općinska vijeća) da bi bilo usvojeno na Gradskom vijeću Grada Karlovca. Proces je bio jako 
dugotrajan kod evaluacije i stavljanja projekata. Mi smo si stavili pod broj jedan vatrogasni 
dom u Jaškovu. Nekako smo išli po fazama pripremljenosti projekata. Isto tako i Centar za 
posjetitelje Slava Raškaj, iako je on već prijavljen na MPO i prošli smo drugu fazu 
evaluacije. Tu je i cesta Kaptol koja je pristupna cesta. Tu smo uvrstili i realizacija 
Društvenog doma Šljunčara gdje smo prijavili projektnu dokumentaciju za jedan natječaj. 
Realizacija Društvenog doma Podbrežje je za sada još uvijek na projektnoj ideji te Plepelić 
dvor za koji smo preuzeli obavezu od Vlade Republike Hrvatske i koji je u fazi izrade 
projektne dokumentacije. Svi ste čuli koliko otpada na ostalo. 70 % ide na Grad Karlovac s 
obzirom da više u svemu nije samo Karlovac, Ozalj i Duga Resa. Sada nas je dosta, ali ako 
uspijemo dobiti i jedan projekt, konkretno vatrogasni dom ili cestu Kaptol, to će biti super 
jer nećemo morati čekati neke druge natječaje.  
 
Anđelko Vuljanić je pitao što je sa trgom u Ozlju. 
 
Gradonačelnica je kazala da se tu radi o gornjem Ozlju za koji su naručena tri idejna 
rješenja iako bi mi mogli naručiti jedno, ali smo naručili tri različita da možemo dati na 
savjetovanje s javnošću u koje ćete se i vi moći uključiti. Što se tiče kuće tj. gospodarske 
zgrade koja je ostala imamo mišljenje statičara da ju je potrebno porušiti jer bi sanacija bio 
jako dugotrajan i skup proces tako da smo za to naručili elaborat za rušenje jer se po 
urbanističkom planu takve građevine ne smiju tamo ni graditi. Što se tiče drugog trga, onog 
kod spomenika, za njega smo dobili idejno rješenje te se u međuvremenu sve 
iskristaliziralo, prijavili smo ga na INTEREG sa Murskim Središćem i Općinom Metlika. To 
će biti jedan lijepi prostor za manifestacije dok će u gornjem Ozlju biti otvoren prostor gdje 
smo uvjetovani kolnim prilazom sa državne ceste. Ono što smo mi tražili u projektom 
zadatku je da bude dostupno parkiralište, da budu stolovi i klupice kad dođu posjetitelji, 
potok bi ostao otvoren, da bude dosta zelenila, ništa pretjerano ne bi stavljali. Vezano za 
sanitarni čvor u razgovoru sa Stjepanom Bezjakom mišljenja smo da bi to stavili na ulaz u 
Stari grad Ozalj, a rampu za bicikle bi preselili koja je sada tamo bi postavili dolje kod 
parkirališta. 
 

Mirjana Marković je kazala da je čitala materijale vezano za javne i društvene domove, ali 
se ne sjeća da je išta našla vezano za Jaškovo, pa moli da se to još negdje stavi da se vidi. 
 
Gradonačelnica je kazala da to ovisi o kategoriji u koju spada. 
 
Mirjana Marković pita za revitalizaciju Starog grada Ozlja. 
 
Gradonačelnica je kazala da se želi ispraviti. Da to nisu samo ovih par projekata koji su 
nama prioritetni. Ove koje sam nabrojila bi bili za financiranje iz ITU-a. Radi se zapravo o 
strategiji u kojoj se nalazi i izgradnja hitne medicine u Ozlju i neke druge stvari koje nisu u 
našoj nadležnosti (Stari grad konkretno) koje su za nas isto tako od iznimne važnosti na 
našem području.  
 
Kristina Kožar Perez je kazala da se radi o priložećem dokumentu koji ćemo kasnije moći 
koristiti pri prijavi na natječaj. 
 



Mirjana Marković je kazala da se spominje i električna energija u stretegiji tj. opskrba 
znači stupovi i sve što smo malo prije od gospodina Vergota čuli. Vrlo loše stanje je svega 
toga.  
 
Sabina Angelina Latin je kazala da se ovdje radi o strategiji Gradskog vijeća Karlovac. 
 
Mirjana Marković je kazala da da u ukupnoj strategiji električna struja je samo malo 
spomenuta, možda bi to trebalo više razraditi.  
 
Gradonačelnica je kazala da su neki sjedili u partnerskom vijeću i da se moglo uključiti u 
to. Ovaj dokument nije preko noći nastao. 
 
Mirjana Marković je pitala i za autobusnu povezanost grada Ozlja. Piše da se radi o četiri 
autobusna poduzeća. Što se događa u vezi revitalizacije pruge. 
 
Sabina Angelina Latin je kazala da je to bilo kad se strategija izrađivala.  
 
Gradonačelnica je kazala da što se tiče revitalizacije pruge ide i projekat zbog kojeg je ista 
zatvorena, a postoji i projekt revitalizacije pruge Ljubljana – Karlovac. Nas zastupa 
Karlovačka županija tako da nije pruga prekinuta da je više nikad neće biti.  
 
Mirjana Marković je kazala da sada kad smo već kod vlakova da ima informaciju da vlak tj. 
autobus u 04:09 sati se sa 01.08. zatvara. Da ih je o tome obavijestila gospođa Starešina. 
 
Gradonačelnica je pojasnila da se ta tema povlači već tri godine. Imamo puno odgovora od 
pučke pravobraniteljice. Onaj vlak ujutro u 06:00 sati koji je ukinut u prosincu 2020. 
godine nije vlak s kojim se voze djeca. Najveća popunjenost vlaka je u terminu oko 07:00 
sati. Umjesto ukinutog vlaka uveden je neki u 04:45 sati u kojemu se vozila samo jedna 
osoba koja radi u Hrvatskim željeznicama. Kad smo uspjeli isposlovati probni autobus u 
06:00 sati ujutro koji je vozio do kraja školske godine, tražili smo statistiku koja je pokazala 
da se s tim autobusom vozilo od tri do deset ljudi, u prosjeku pet. I onda sam ja tražila da 
taj autobus ostane duže do kraja školske godine, a da umjesto njega ukinu taj vlak u 04:45 
sati jer morate se složiti da to nije imalo smisla. Ako se mene bude pitalo je ću osobno 
tražiti da se vlak u terminu u 04:09 sati koji spominjete ukine jer je s njim ionako nitko ne 
vozi, a ostane u 06:00 sati. 

 
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 12 ZA 
Zaključak: Donosi se Odluka o donošenju pozitivnog mišljenja na Nacrt  

                 Strategije razvoja Većeg urbanog područja Karlova za razdoblje  
                 2021.-2027. i Nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja Većeg  

                 urbanog područja Karlovac za razdoblje 2021.-2027.  
 
 
Budući je dnevni red iscrpljen, predsjednik Gradskog vijeća zahvalio se vijećnicima na 
sudjelovanju u radu, te je rad sjednice završen u 17,35 sati.  
 
 
KLASA: 024-03/23-01/03 
URBROJ: 2133/05-01-23-03 
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